
Inga-Lill Norlin, PRO Stockholms läns nye studieorganisatör, vill avdramatisera 

begreppet studier och lärande.  

- Att vi gör saker tillsammans är också en form av lärande, säger hon och 

menar att vi lär oss inte bara från kurser utan även genom att delta i 

föreningens olika aktiviteter.  

Att just hon blev studieorganisatör, tror hon, berodde på det hon pratade om 

på det första styrelsemötet i PRO Stockholms län. Hon blev, som representant 

från PRO Upplands Väsby, invald i styrelsen vid årsmötet i våras.  

- Jag tyckte på mötet att vi skulle ägna oss åt verksamhetsutveckling. 

Och då slog hon an en ton hos styrelsen: att utveckla föreningar och distriktet 

är det som är viktigast nu, att erbjuda aktiviteter och verksamhet som lockar 

till sig nya medlemmar. 

Själv har Inga-Lill stor erfarenhet av att i sitt yrkesliv ha utvecklat 

organisationer och verksamheter. 

- Jag har arbetat med personal- och utvecklingsfrågor i princip hela mitt liv, 

berättar hon.  

Det handlar bland annat om sitt tidigare arbete på Svenska Institutet där hon 

jobbade med att stärka samarbete inom forskning och utbildning mellan  

universitet  i Sverige och Ryssland, Belarus och Ukraina.  

Men hon har, som hängiven golfare, också i många år varit med och utvecklat 

verksamhets- och tävlingskunskap  inom Stockholms Golfförbund.  

Så det är en gedigen bakgrund hon har för sitt nya uppdrag. Frågan är då vad 

hon vill uppnå. En satsning gäller ledarskapsutbildning, som hon har skrivit om i 

brevet till studieansvariga i förra nyhetsbrevet. 

- Det är tänkt att styrelsen ska lära sig att jobba tillsammans, förklarar hon och 

hänvisar till en nystart och omarbetning av PRO 1, 2 och 3. 

Ser du några problem med att få igenom dina tankar om utbildning i 

föreningarna? 

- Det grundläggande problemet idag är att många i föreningarna är 

intresserade av att leda aktiviteter men saknar kunskaper om hur en  förening 

är organiserad. Formella uppdrag som till exempel att vara kassör eller att 

representera föreningen i olika sammanhang är mycket viktiga uppdrag med 

stor makt! För att inte tala om att sitta i en valberedning! 

Vad ska man göra åt det, anser du? 

- Vi börjar med höstmötet den 17 november där vi i studiekommittén kommer 

att ha ett eget inspirationspass. Där välkomnar vi idéer på vilka utbildningar vi 



ska satsa på nästa år, avslutar hon. 

 


